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Vragen van de leden Pechtold , Berndsen en Van der Ham (allen D66) aan 
de minister van Veiligheid en Justitie over het bericht dat justitie een blunder 
heeft begaan in een kunstroofzaak (ingezonden 20 December 2011). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Blunder justitie in kunstroofzaak»?1 

Vraag 2
Klopt het dat het Openbaar Ministerie (OM) heeft verzuimd om de behande-
ling van een reeds jarenlang voortslepende kunstroofzaak tijdig over te 
dragen aan een nieuwe zaaksofficier, waardoor de behandeling van de zaak 
nu nog een jaar vertraging oploopt? Zo ja, wat is uw reactie op deze 
onzorgvuldige gang van zaken? 

Vraag 3
Is het jarenoude voornemen van het OM om een landelijke officier voor het 
thema kunstcriminaliteit aan te wijzen inmiddels gerealiseerd?2 Zo ja, 
wanneer is deze officier met zijn werkzaamheden gestart? Bij welk parket is 
deze officier ondergebracht? Welke werkzaamheden worden door deze 
officier uitgevoerd en welke rol vervult deze officier in de voortgang van 
kunstroofzaken? Zo nee, waarom niet? Ziet u aanleiding om deze officier 
alsnog op zeer korte termijn door het OM te laten aanwijzen? 

Vraag 4
Zijn inmiddels, na ruim drie jaar aan voornemens, met de politie concrete 
nadere afspraken gemaakt over de verdere ontwikkeling van het gestolen 
kunstregister, over de randvoorwaarden en over aanstelling van contactperso-
nen per regio?2 Zo ja, wat is er concreet afgesproken? Wat is de actuele stand 
van zaken in de uitvoering daarvan? Zo nee, waarom niet? Op welke termijn 
zal dit wel zijn gerealiseerd?

1 De Telegraaf, 13 december 2011.
2 Antwoord op Kamervragen van het lid Van der Ham (D66), 2009, TK 2008–2009, Aanhangsel 
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